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Krajevna skupnost Majde Šilc 
Jakčeva ul. 25, 8000 Novo mesto 
ks.majde.silc@novomesto.si 
 

Z A P I S N I K 
 

21. seje Sveta krajevne skupnosti, ki je bila dne 05.12.2024, s pričetkom ob 18. uri, v 
prostorih KS, Jakčeva ulica 25. 
 
Prisotni člani: Avsec Ksenija, Ana Bilbija, Nina Štampohar, Avgust Vrščaj in Adolf 
Zupan.  
Opravičeno odsoten Rajer Bojan. 
 
Lista prisotnosti je priložena kot priloga št. 1. 
 
Sejo je vodil predsednik Sveta mag. Adolf Zupan. 
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega red 
2. Potrditev zapisnikov  

3. Potrditev skladnosti PZI PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA UREDITEV 

POTI BREZ STOPNIC – povezava med Ragovsko ul. (pri vrtcu) in Ul. Marjana 
Kozine s projektno nalogo – gradivo posredovano 

 
Ker zapisniki še niso pripravljeni je Svet 2. točko umaknil z dnevnega reda.  
 
Soglasno je sprejel dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Potrditev skladnosti PZI PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA UREDITEV 

POTI BREZ STOPNIC – povezava med Ragovsko ul. (pri vrtcu) in Ul. 

Marjana Kozine s projektno nalogo – gradivo posredovano 

3. Razno 

 
Predsednik je ponovil potek celotnega postopka in nujnost pospešitve postopkov 
zaradi želje, da se projekt realizira še v letu 2024. 
 
V razpravi so prisotni ugotavljali, da dokumentacija vsebuje bistvene pripombe dane v 
času obravnave. Glede na zahtevnost in vrednost projekta bi bilo nujno, da postopek 
izvede MO NM. 
 
Po razpravi so bili soglasno sprejeti 

SKLEPI: 
 

1. Potrdi se PZI PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA UREDITEV POTI BREZ 
STOPNIC 

2. Zaradi velike vrednosti projekta se predlaga MO NM, da izvedbo uvrsti med 
investicije, ki jih bo izvedla sama 
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3. Predlog dopisa pripravita Avsec Ksenija in Avgust Vrščaj. 
 
Ad3  
Predsednik je podal informacijo o realizaciji letošnjih projektov KS: 

 
Število projektov je bilo nadpovprečno in aktivnosti izjemno veliko. To je terjalo 
veliko angažiranja tudi Almirja Džamdžića in predsednice KORK. 
 
Letošnji projekti iz naslova sofinanciranja med KS in MO NM bodo realizirani  v celoti, 
in sicer: 

1. Ureditev poti brez stopnic, vrednost 7.914,20 EUR 

2. Namestitev novih igral na otroškem igrišču pod blokom Vrtovi na Krki, 
vrednost 4.088,13 EUR 

3. Projekt javne razsvetljave, vrednost 3.457,60 EUR 

4. Projekt IDZ (idejnih zasnov) za spodnji del Ragovske ulice, vrednost 12.566,00 
EUR 

5. Oprijemalne ograje ob obstoječih stopnicah, vrednost 7.076,00 EUR 

6. Pridobljena sta bila tudi dva defibrilatorja 
 
Svet je soglasno sprejel 

SKLEP 
 

Svet se je seznanil z izvedenimi projekti v letu 2024. 
 
Predsednik je predstavil pobudo KS Center za izgradnjo športnega vadbišča za otroke 
v Ragovem logu. 
V razpravi je bilo izrečenih kar nekaj pomislekov. Soglasno je bil sprejet 
 

SKLEP 
 
Svet se je seznanil s pobudo KS Center in jo načelno podpira.  
 
Projekt se bo prijavil za sofinanciranje v okviru razpoložljivih sredstev za 
sofinanciranje v letu 2025.  
 
Svet je v nadaljevanju obravnaval poziv za podajo predlogov za novo opremo in 
vzdrževalna dela na otroških igriščih v letu 2025 MKO NM, poziv je objavljen na spletni 
strani MO, pobudo Šole zdravja oz. skupine KS, da bi ob obstoječem asfaltnem igrišču 
na Ragovski zgradili nadstrešek, ki bi med drugim bil namenjen tudi za potrebe 
vsakodnevne telovadbe v primeru dežja in povezavo s Društvom Natura. 
 
Rok za oddajo predlogov je konec januarja 2025.  
 
Po razpravi je Svet soglasno sprejel naslednje 
 
 



3 

 

SKLEPE 

1. Člani naj do konca tega meseca predlagajo potrebne ukrepe na področju 
športa za drugo leto.  

2. Bojan Rajer naj pripravi predloge za igrišče na Ragovski 

3. Razmisliti je potrebno 
• O morebitnem nadstrešku,  

• možnosti zasejanja sončnic na parceli Sklada na Žibertovem hribu, 
• pripravi projektne naloge za sprehajalne poti 

 
Objavljeni bodo tudi pozivi za predlaganje sofinanciranja projektov za leto 2025. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet  

SKLEP 
 

Če bodo izpolnjeni zahtevani pogoji za prijavo, se predlaga za nasutje poti iz Ulice MK 
in Ragovske proti Ragovemu logu. 
 
Za ostale projekte se člane poziva, da pripravijo svoje predloge. Če drugih predlogov 
ne bo ali vsaj za razliko, se predlaga Mo Nm, da bo KS sodelovala vsaj v delu 
vrednosti projekta iz točke 2 ( klančine ). 

 
Informacija o končni inačici projekta idejnih rešitev za celovito ureditev spodnjega  dela  
Ragovske Ulice je sprejeta. Ko ga bomo prejeli ga bomo posredovali predstavnikom 
blokov in Mo Nm. Slednji v pričakovanju, da se bo realiziral po obnovi kanalizacije v 
tem delu Ragovske ulice. Mo se pozove, da naroči izdelavo PZI.  
 
Svet se je seznanil z nadaljevanjem aktivnosti za večjo varnost prometa na Ulici Ilke 
Vašte 
 
Na pobudo sokrajanke gospe Nade Usenik iz Ulice Ilke Vaštetove in dosedanjih lastnih 
aktivnosti, se bodo intezivirale aktivnosti za preveritev možnosti za izboljšanje varnosti 
prometa na Ulici Ilke Vašte. OUOD in pristojen  oddelek na Mo Nm sta bila zaprošena 
za mnenje oz. strokovne predloge za izboljšanje stanja. 
 
Soglasno je bil sprejet 

SKLEP 
Glede na delitev dela o tej problematiki je nosilec teh aktivnosti Ksenija Avsec. Po 
potrebi oz. njenem pozivu se v delo vključijo vsi člani sveta KS.  
 
Ta problem se bo ponovno obravnaval na januarski seji sveta KS.  
  
Ad3 
 

1. Člani sveta so bili informirani, da so zapisniki sej naloženi na spletno stran KS. 
Predsednik se je Ani in Nini zahvalil za opravljeno delo.  

2. Osnutek poročila o našem delu po vzorcu iz lanskega leta pripravi Nina v roku 14 dni 



4 

 

3. Na naslednji seji sveta se bodo dokončno potrjevali predlogi za sofinanciranje po 
pozivih Mo Nm, problematika onesnaženosti zraka in drugo po predlogih članov sveta 
KS  
 
Seja je bila zaključena ob 19.15 uri. 
 
 
Zapisala          Predsednik Sveta 
Ana Bilbija     mag. Adolf Zupan  


